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1. Opening en vaststellen agenda 

Winny opent de vergadering. Tessa is gestopt met de OPR, een nieuwe voorzitter is 

nodig.  

  

 

2. Mededeling vanuit het SWV: 

 

a. De monitor. 
Met de vragen vanuit de monitor komt erg veel informatie uit de scholen die niet 
makkelijk te gebruiken is. Bij het ontwikkelen van de nieuwe monitor is gekeken 
hoe we meer zinvolle informatie kunnen krijgen en hoe we dit kunnen gebruiken. 
Een optie is een aantal speerpunten die ook worden ontwikkeld binnen het 
Samenwerkingsverband: hoe gaan scholen om met Hoogbegaafde kinderen, 
kinderen met gedragsproblematiek en het jonge risico kind. Vanuit deze drie 
pijlers kunnen we verder werken aan een volledig beeld vanuit de scholen.   

 
b. Gemeente en onderwijs 

Vanuit de gemeente Zwolle is een pilot gestart over de bekostiging van 
leerlingen die vastlopen in het onderwijs. Op de Ambelt zijn speciale groepen 
voor deze leerlingen van maximaal 6 kinderen gestart waarin onderwijs centraal 
staat. Dit wordt bekostigd door het SWV en door de gemeente. Hierbij wordt 
voorkomen dat het kind geplaatst wordt op een zorgboerderij waar het 
nauwelijks onderwijs krijgt. Dit is een win/win situatie. De kosten voor de zorg 
voor deze kinderen is op de Ambelt minder dan op een zorgboerderij. De kosten 
voor het onderwijs kan worden gedragen door het SWV door middel van een 
TLV SO categorie 1.  
 
Informatie van het Algemeen Bestuur. De eerstvolgende vergadering is op 28 
oktober 2020. Het Dagelijks Bestuur heeft kennis genomen van het voornemen 
van Henk om per 1 augustus 2021 met pensioen te gaan.  

 

 

3. Verslag 9 maart 2020 

Terugkoppeling crisisopvang kleuters en peuters. We constateren dat de 
onderinstroom op SBO en SO scholen steeds meer toenemen. Het plan is om deze 
kleuters te laten instromen op een reguliere basisschool met extra 
zorgonderwijs. Dit moet wijkgebonden ontwikkeld worden. Ook is nodig om te 
onderzoeken waar deze kleuters vandaan komen. Vanuit Catent wordt 
geëvalueerd over de crisiszorg in een kleuter-peuteropvang plan.  



 
In Heerlen werken ze met een knooppunt. Dit sturen we door naar de leden. 
(Aktie 3 Annemieke). Het gaat om kinderen in een normale setting; hierbij 
wordt het kind gevolgd na plaatsing. Binnen SWV 2305 missen we bij aanmelding 
de monitoring over wat er gebeurt. De voorschoolse opvang zoals de 
peuterspeelzalen organiseren dit zelf, maar hoe doen ze dat? In Zwolle is het 
overleg hierover met de gemeente, het gesprek is geïntensiveerd door Covid-19. 
Binnen de jeugdzorg is het Sociaal Wijk Team en ondersteuningsteams aanwezig 
maar de zorg wordt niet in beeld gebracht.  Bij de kinderopvang is vaak dat de 
kennis ontbreekt voor ondersteuning, er is geen expertise aanwezig. Sinds kort is 
een Pedagogische expert verplicht bij de voorschoolse setting, maar dit is nog erg 
pril. De essentie zit in de kwaliteit van de groep. In het verleden werden kinderen 
opgevangen door het MKD, de opvang wordt nu gerealiseerd door Trias. Nadeel 
is dat de opvang een stuk minder frequent is dan bij het MDK. Vanuit het MKD 
werden veel kinderen doorverwezen naar het SBO. Waar deze kinderen nu zijn is 
niet duidelijk. 
 
Verdeling SO-SBO. Er gaan meer kinderen naar het SO of SBO. Hierin is cluster 2 
niet meegenomen. Vanmiddag is er vanuit het Afstemmingsoverleg een kleine 
groep gevormd die gaat praten met Kentalis over de verwijzing vanuit de onder- 
en zijinstroom. Gekeken gaat worden of Kentalis kan aansluiten bij de 
CCAT/CTT/CAT en BOL.  
 
Aktielijst: smoelenboek. Wordt weer opgepakt. Annemieke vraagt Anja hierover 
na te denken. Anja zal na de herfstvakantie haar werkzaamheden weer langzaam 
gaan opbouwen. (Aktie 4 Annemieke.) 
Terugkoppeling crisisgroep. Crisisgroep heet nu Trajectgroep en heeft wat 
tegenslag gehad doordat de leerkracht haar arm had gebroken en van Covid-19.  
Notulen worden goedgekeurd.  

 

Actielijst: 

Nr. Datum Wie/wat Omschrijving voortgang 

1 22-01-
2018 

Tessa Doet een verzoek uit voor het 
smoelenboek aan de nieuwe leden 

Blijft staan 

2 9-3-2020 Annemieke Rondmailen verwijzingscijfers Gedaan 

3 9-3-2020 Henk Terugkoppeling crisisgroep Blijft staan 

4. 9-3-2020 Annemieke Rondmailen tweede 

conceptrapport inspectie 

Gedaan 

5. 9-3-2020 Annemieke Ina Rook mailen voor verzoek 

bezoek op Prisma 

gedaan 

 

 

 

4. Bestuursverslag 

We bespreken het verslag en of de OPR zich in dit verslag herkent. Het maken van 
een bestuursverslag is een wettelijke verplichting en het is altijd zoeken naar wat de 
wet van ons vraagt en hoe het nog leesbaar is. Het voorwoord is goed geschreven, 
makkelijk leesbaar en wekt interesse in de inhoud. Een voorstel is om het verslag 
terug te brengen naar één A4tje en zo te versturen naar directeuren en GMR. Mocht 
er meer interesse zijn dan kan het hele verslag gestuurd worden.  Aan de andere 
kant wordt er veel tijd en moeite in gestopt. In Salland wordt het digitaal gedeeld, bij 



Catent wordt het behandeld tijdens de vergadering van de GMR. Henk zegt toe 
erover na te denken hoe de informatie op één A4tje kan. (Aktie 5 Henk) 

 
Deelregio de Brug heeft als enige een presentatie gegeven in het afgelopen jaar bij de 
OPR. 
 
De reden van de toename SO en SBO onderinstroom wordt niet vermeld in het 
verslag. Hoe kan deze instroom toenemen terwijl het aantal kinderen in Nederland 
afneemt. Dit heeft te maken met de complexere samenleving en de vermindering van 
gezinsondersteuning. Dit lees je niet in het verslag.  

 
Het hoger beroep van een ouder bij de Raad van State dient op 9 november. Het kind 
zit ondertussen niet thuis.  

 
 

Ina start de presentatie over geïntegreerd zorgonderwijs.  
Ina vertelt over het tot stand komen van Prisma, een school waarin leerlingen van 
SBO, SO cluster 3 en Cluster 4 door elkaar heen les krijgen. Wat zijn haar ervaringen 
en wat kunnen wij ervan leren. Conclusie: er gebeuren veel mooie dingen op Prisma. 
Men participeert in het landelijk netwerk van een aantal scholen die op vergelijkbare 
manier aan integratie werken. 

 

5. Inspectierapport definitief.  

Het inspectierapport is inmiddels definitief geworden. Het zou ons moeten 
inspireren, maar dat is niet het geval. Wel zijn we zelf volop in gesprek:  Over het 
kwaliteitsbeleid en hoe dit op orde blijft. Wat opnieuw gerealiseerd is.  De 
ontwikkelingen volgend zodat iedereen geïnformeerd blijft. Zo compact mogelijk 
en zo inspirerend mogelijk. Bijvoorbeeld door het verhaal van Ina te vertellen in 
Salland. Dat is een zoektocht. Het heeft het ermee te maken in welke context het 
wordt vormgegeven. Dit is op een andere manier gedaan.  Het 
Samenwerkingsverband is ook elkaar ontmoeten. Ontmoeten is belangrijk, het 
versterkt de band van samenwerken. 

 
Over de herstelopdracht is door de inspectie nog geen contact opgenomen. De 
brief vanuit het DB  naar de inspectie is scherp maar helder en duidelijk. Inspectie 
toetst en levert maar zegt niet hoe het anders kan. Het is geen 
onderwijsbegeleidingsdienst. De visie van de inspectie is dat alle 
Samenwerkingsverbanden – qua kwaliteitsbeleid en aansturing - gelijk moeten 
zijn, maar 2305 werkt als Samenwerkingsverband anders dan vele andere SWV, 
maar er is ook een groot aantal die op vergelijkbare manier werkt.  
Het advies van de inspectie is meer aandacht te geven aan professionele dialoog 
in deelregio’s. Daar is het Afstemmingsoverleg voor. In het voorwoord van het  
Ondersteuningsplan staat een ontwikkelstrategie, inspectie wil graag een 
sturingsstrategie. Daar zullen we het nooit over eens worden.  

 

 

6. Rondvraag en sluiting.  

Volgende vergadering 8 maart 2021. Locatie Facet. Voorstel van Marike is een 
dialoog over een dekkend aanbod binnen het Samenwerkingsverband. Wat goed 



is, verschilt per deelregio. Marike leidt deze avond in met observaties. (Aktie 6 
Marike). 
 
Henk geeft aan dat eenieder om vooral na te denken over de rol van voorzitter. 
Graag namen voor de volgende vergadering. (Aktie 7 allen). 
 
Vanuit het DB zal worden gesproken over de ontwikkelingen rond de opvolging 
van Henk.  
 

Winny sluit de vergadering om 21.30 uur.  
 

Actielijst: 

Nr. Datum Wie/wat Omschrijving voortgang 

1 22-01-
2018 

Tessa Doet een verzoek uit voor het 
smoelenboek aan de nieuwe leden 

Blijft staan 

2 9-3-2020 Henk Terugkoppeling crisisgroep Blijft staan 

3 5-10-2020 Annemieke Knooppunt Heerlen plan 

doormailen naar de leden 

Gedaan 

4 5-10-2020 Annemieke/Anja Smoelenboek  

5 5-10-2020 Henk  Bestuursverslag op een A4  

6 5-10-2020 Marike Voorbereiden OPR 8 maart  

7 5-10-2020 allen kiezen van een voorzitter OPR op 

8 maart 2021 

 

 

 


